
 

PLENAIR VRAGENHALFUUR 

Datum: 09 mei 2023 

Criteria mondelinge vragen: Politiek van aard (en niet technisch), over een actueel onderwerp en bondig geformuleerd 

 

 

 Indiener Onderwerp Vragen 

1. Marco Stam 
(Fractie v 
Waardhuizen) 

Staart-Oost Op 5 april jl. is in de wijk Staart-Oost een inloopavond georganiseerd voor 
bewoners van de Haringvlietstraat-Wielingenstraat.  
Enerzijds werden de bewoners daarbij geïnformeerd over de geplande 
werkzaamheden aan het riool.  
Daarnaast werden de eerste schetsen van de mogelijke nieuwe herinrichting van 
de Staart-Oost als zijnde onderdeel van het project “Groene Gezonde Staart” 
gepresenteerd. 
In de informatiebrief die de gemeente huis-aan-huis getracht heeft te verspreiden 
valt te lezen “sinds vorig jaar zijn bewoners samen met de gemeente aan de slag 
om De Staart nog groener en gezonder te maken. In werkgroepjes zijn plannen 
gemaakt voor speel- en beweegplekken, fijne wandel- en fietspaden, bankjes en 
meer groene ruimte en het onderhoud daarvan”. 
 
Een mooi en idealistisch beeld wat hier getracht wordt te schetsen, maar de 
eerst ‘mogelijke’ gepresenteerde plannen van eenrichtingsverkeer op de Staart-
Oost veroorzaken veel ongenoegen en onrust. 
Daarom heeft fractie Van Waardhuizen de volgende vragen: 
- In hoeverre is naar mening van het college/de wethouder sprake van een formeel 
participatietraject? Zo ja, wat is de formele status van dit participatietraject? En 
worden naast bewoners ook nog andere doelgroepen meegenomen , zoals 
bijvoorbeeld hulpdiensten? 
- Welke aanleiding ziet het college/de wethouder om eenrichtingsverkeer op Staart-
Oost als serieuze herinrichtingsoptie te verkennen?  



- Acht het college/de wethouder de alternatieve voorzieningen voor auto-vervoer op 
Staart-Oost van dien aard niveau dat het reëel zou zijn eenrichtingsverkeer in 
combinatie met een vrijliggende fietspad daadwerkelijk te realiseren?  
- In vergelijking met andere Dordtse wijken is de wijk Staart-Oost héél groen. Welke 
ambities worden hier door het college/de wethouder nagestreefd, mede met het 
oog op parkeren in de wijk? 

2. Pieter Groenewege 
(PvdD) 

Vogelklas Karel Schot Vogelklas Karel Schot uit Rotterdam luidt de noodklok. Door geldgebrek dreigt 
sluiting van de dierenopvang. Er is een structureel tekort van 80.000 euro per jaar.  
 
Een deel van dit tekort is te wijten aan de gemeente Dordrecht. De Vogelklas vangt 
namelijk dieren op uit Dordrecht, die onder de wettelijke opvangplicht van de 
gemeente Dordrecht vallen, maar krijgt daar van de gemeente Dordrecht geen 
vergoeding voor. Dit is ter sprake gekomen tijdens de gesprekstafels over het 
dierenbeleid. De Partij voor de Dieren vindt dat Dordrecht op deze manier misbruik 
maakt van de liefdadigheid van deze stichting. 
 
Daarom de volgende vragen: 

 Deelt het college de mening van de Partij voor de Dieren dat het 
onwenselijk is als Vogelklas Karel Schot moet sluiten? 

 Deelt het college de mening van de Partij voor de Dieren dat het 
onrechtvaardig is dat Dordrecht geen vergoeding betaalt voor de 
opvang van dieren die onder haar wettelijke opvangplicht vallen? 

 Is het college bereid op korte termijn een voorstel te doen voor een 
financiële bijdrage aan Vogelklas Karel Schot, om bij te dragen aan 
het overeind houden van deze belangrijke opvanglocatie? 

 

3. Leo Damen (PvdA) Vrijwilligers Hollandse 
Biesbosch 

Wij hebben een mail ontvangen van de VVHB over het niet nakomen van afspraken 
met de vrijwilligers bij het Bezoekers Centrum Dordrecht in de Merwelanden. De 
Gemeente heeft het beheer van overgenomen van het Parkschap de Biesbosch 
(de Merwelanden, incl. Bezoekers Centrum). 
 
Er zou een nieuwe overeenkomst komen met de Vrijwilligers, maar dat gebeurt 
maar niet. 
Zij voelen zich niet serieus genomen, en niet gehoord. Met veel plezier zijn zij altijd 
vrijwilliger en genieten een redelijke zelfstandigheid in het uitvoeren van hun taken. 



Maar sinds de gemeente aan zet is voelen zij zich buiten spel gezet, en weten ze 
niet waar zij aan toe zijn. 
 
Onze aan vraag aan wethouder Tanje de Jonge is: bent u op de hoogte van de 
situatie van deze vrijwilligers? En deelt u de mening van de vrijwilligers? 
 
College hecht veel waarde, evenals wij trouwens, aan het werk van vrijwilligers in 
onze stad. Zonder hen zouden heel veel activiteiten niet bestaan. 
 
Wat gaat u doen om de situatie te verbeteren, en de vrijwilligers duidelijkheid te 
geven en goed in positie te brengen. 
 

 


